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Hållbar stad – öppen för världen

Dagordning

1. Ordförande hälsar välkomna

2. Föregående mötesanteckningar - vid behov

3. Anmälan av övriga frågor 

4. Information om pågående arbete med revidering av arbetsordning

4. Återkoppling från arbetsgrupperna om pågående samtal med staden

5. Samtal om utmaningar och behov för Södra skärgården

PAUS 

7. Tema Saltholmen

8. Återkoppling från kommunstyrelsen och nämnden för demokrati och 

medborgarservice 

9. Övriga frågor

10. Avslutning

17.30 – 17.45

19.15 - 19.30

18.25 – 18.35

17.45 – 18.25
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Anmälan av övriga frågor



Hållbar stad – öppen för världen

Information om pågående arbete 

med revidering av arbetsordning
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Nuläge

• Arbetsgången för revidering av arbetsordning

• Tjänsteutlåtande och reviderad arbetsordning har presenterats för nämndens presidie

idag. En information ges till nämnden den 23 april. På detta nämndmöte informeras 

nämnden om arbetet och förslaget. Beslut tas på majnämnden. 

• Rekrytering av ö-representanter i relation till arbetet med uppdraget att revidera 

arbetsordningen.  

– Scenario 1: nämnden tar beslut i maj och rekrytering pågår fram till septemberträffen

– Scenario 2: nämnden bordlägger beslut och rekrytering blir klar till novemberträffen
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Återkoppling från arbetsgrupperna 

om pågående arbeten och samtal 

med staden
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Snabbanteckningar

• Infrastruktur: 

– Västtrafik – svårt att få till dialog med dem. Det finns ett motstånd från staden och regionen att möta 

oss. Vi vill ha dem hit. 

– Konkretisera så att det blir tydligare vad vi vill prata om. Det är nedbrutet redan vårt dokument. 

– Vi önskar en inställning från alla parter om att vilja hitta en lösning

– Utveckling utifrån bebyggelseutveckling och planering – fungerande kollektivtrafik, frakttrafik, skolor, 

äldreomsorg för att frigöra hus osv. SBK – förstudie till strategisk plan – kombinera detaljplanering 

med utvecklingsplan för dessa frågor – detta har vi nu försökt göra själva. Vill lyfta frågan om 

utvecklingsplan med staden.

– Staden behöver bli bättre på samverkan, nämnden arbetar mer med dessa frågor 

– Ta tillvara på engagemanget som finns i Ö-dialogen – genom att berätta om att Ö-dialogen finns. 

– Andra skärgårdar är egen kommun…
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Snabbanteckningar

• Näringsliv:

– En förening har startats för besöksnäringens – bryggan.org – här finns dokumentation

– Kontakt har tagits med SMF nämnd och förvaltning om detta men inget svar har getts. 

Äldrefrågor: 

Efterlyser rapporten från ÄVO

Åldersvänliga Göteborg – önskemål att ha dialog – ett Äldreråd finns men ingen representant från 

södra skärgården. Andra funktioner behöver kopplas på. 
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Samtal om utmaningar och behov 

för Södra skärgården
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Snabbanteckningar

• Demografi: majoriteten av befolkningen är över 60 år. Påfyllning är viktig av unga och 

barnfamiljer – kollektivtrafiken är viktig för detta. Olika befolkningsstatistik på de olika 

öarna. Utan påfyllning i skolor och barnomsorg – befolkningsminskning. 

– Frakten påverkar möjligheten att bosätta sig i skärgården, att få bygga i skärgården likaså. 

Riksintresset försvårar det ytterligare. 

– Tillgänglighet – flytbryggor, Saltholmen och p-platser, turer till Stenpiren (man kan jobba på färjan) 

viktigt ur ett familjeperspektiv

– Näringsliv – återväxt av personal är viktigt, synkning mellan spårvagn och båt viktigt, det görs 

satsningar men hur får vi dit personal och material. Kan färjorna leverera – har de kapacitet och rätt 

utrustning, hantverkare kan inte komma ut då det kräver kunskap om hur ex p-platser funkar, allt 

kostar mer. Personfärja tar med livsmedel – detta kommer antagligen inte tillåtas av Västtrafik. 

Fraktfärjorna som kommer har inte rätt dimensioner – nuvarande färjebolag engagerar sig för att 

saker ska funka. 

– Äldreomsorg har svårt att rekrytera personal 
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Paus! 
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Tema Saltholmen
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Saltholmens utmaningar – nästa steg 

Vi tar förslaget från förra Ö-dialogen vidare och diskuterar hur vi bäst kan arbeta vidare att 

lösa ut utmaningar kopplat till den komplexitet som råder på Saltholmen. 

Snabbanteckningar: 
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Återkoppling från kommunstyrelsen och 

nämnden för demokrati och medborgarservice 
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Övriga frågor
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Tack! 
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